
Protokół Nr 40/2017 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 28 lutego 2018 roku 

 

Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00, zakończyło się o godz. 14.20. 

 

Lp. SPRAWA WNIOSEK / INFORMACJA  

WYNIK GŁOSOWANIA 

1.  

 

 

 

 

 

Opiniowanie 

projektów 

uchwał  

na najbliższą 

sesję RM. 

 

 

 

Na posiedzeniu w dniu 8 listopada br. Komisja Strategii i Rozwoju Miasta RM 

opiniowała n/w projekty uchwał w sprawie:  

 

1) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 

2018 rok”  

Przewodnicząca Rady Miasta, p. I. Renduda – Dudek poinformowała, że do w/w 

Planu Klub Radnych PiS złożył 5 propozycji, Klub KWW J. Górczyńskiego -  

3 propozycje. Spośród nich wybrano punkty do zrealizowania w ciągu 2018r., m.in. 

dot. gospodarki wodociągowej i kanalizacyjnej. Zgodnie jednak z zapisem §1 pkt 2 

Rada Miasta może w ciągu roku dokonać jego modyfikacji czy uszczegółowienia.  

 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów: 10 – za, 1 – wstrzymujący się, 

członkowie Komisji Strategii pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały  

(w załączeniu do protokołu).  

 

2) zmn. uchwałę w sprawie jednostek pomocniczych – osiedli i zarządzenia 

wyborów do Rad Osiedlowych  

W załączniku Nr 1 do uchwały Nr XIII/59/90z dnia 24 listopada 1990r. w poz. 10 

zmieniono nazwę osiedla z „25-Lecia PRL” na „Spółdzielców”.  

Pan M. Marzec zapytał, skąd wynika taka propozycja nazwy dla Osiedla.  

Czy w związku z tym były przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami?  

Pani I. Renduda – Dudek odpowiedziała, że wcześniej miały miejsce rozmowy  

zarówno z mieszkańcami, jak i z Zarządem Osiedla. Na spotkaniu Zespołu ds. 

nazewnictwa ulic i placów w Ostrowcu Świętokrzyskim wszyscy jednogłośnie 

opowiedzieli się za tą nazwą, uznając ją za adekwatną dla tego osiedla.  

Jeśli chodzi o konsultacje, po rozmowach z radcami prawnymi uznano, że nie są 

one konieczne, gdyż nie chodzi tu o całkowicie nową nazwę nowego osiedla,  

a o zmianę nazwy już istniejącej.  

Pan K. Stelmasik dodał, że była też kontrpropozycja w postaci nazwy „Wielopole”, 

jednak Osiedle „Spółdzielców” już wcześniej dominowała wśród mieszkańców.  

Pan Wł. Sajda wyraził niezadowolenie z powodu braku przeprowadzenia 

rzeczonych konsultacji, dodał także, że nie wszyscy mieszkańcy są przeciwni  

z tej nazwie. Jego zdaniem, skoro takie działania są podejmowane, to konsultacje 

powinny były zostać przeprowadzone.  

Pan K. Stelmasik zwrócił uwagę, że inne nazwy ulic również nie były konsultowane 

z mieszkańcami, a dokonał ich Wojewoda Świętokrzyski.  

Zdaniem p. Wł. Sajdy powinno się promować znanych, zasłużonych ostrowczan,  

np. p. Białas.  

Pan M. Marzec stwierdził, że taka nazwa dla ulicy jak najbardziej jest właściwa, 

natomiast niekoniecznie, jeśli chodzi o osiedle.  



Pan k. Stelmasik zwrócił uwagę, że na terenie po Gambo powstaje nowe osiedle  

i tam można będzie rozważać różne nazwy. Są i takie, które nie wszystkim się 

spodobają za jakiś czas.  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu).  

Jednogłośnie pozytywną opinię uzyskały również n/w projekty uchwał:  

3) zmn. uchwałę w sprawie Statutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski,  

4) w sprawie sprzedaży działek gruntu – dot.13 działek gruntu poł. w rejonie 

ulic J. Milewskiego – Leśny Zakątek,  

5) w sprawie sprzedaży nieruchomości – dot. działki gruntu o pow. 0,1227ha 

poł. przy ul. W. Sikorskiego,  

6) nabycia nieruchomości – dot. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 

prawa własności 3 działek gruntu o łącznej pow. 0,6730ha, poł. w rejonie  

ul. J. Samsonowicza – Rudzka.  

Pan K. Stelmasik zapytał o cenę za taki pas gruntu.  

Pani T. Osojca, Kierownik Referatu Obrotu Nieruchomościami poinformowała,  

że po wycenie przez rzeczoznawcę cena waha się między 16 – 19 zł/m2.  

7) w sprawie ustanowienia drogi koniecznej – dot. ul. J. Rosłońskiego,  

8) zmn. uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela 

nieruchomości poł. na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji miejskiej.  

(W/w projekty w załączeniu do protokołu).  

2. Sprawy różne. 1) Członkowie Komisji Strategii zapoznali się z Informacją Prezydenta Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego dot. roszczeń odszkodowawczych na skutek 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz naliczania 

tzw. „renty planistycznej”.  

2) Przyjęto sprawozdanie z realizacji gminnego programu opieki nad 

zabytkami dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za okres od 21.10.2015r. do 

31.12.2017r.  

3) Pan M. Marzec zaprosił na „Galę Wolontariatu 2017” w dniu 3 marca br.  

o godz. 11 w Galerii Fotografii Kina Etiuda.  

 

 

Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  

 

           Protokołowała:                   Przewodniczył:  

 

 

  A. Dzioba               K. Stelmasik 

Wydział Organizacyjno – Prawny                Przewodniczący Komisji  

          Strategii i Rozwoju Miasta 

 
 
 
 
 


